
Title (en)
Fibrous composition for making paper, paper and its use, and process for making the fibrous composition and the paper.

Title (de)
Faserstoffkomponente zur Papeirherstellung, mit dieser hergestelltes Papier und dessen Verwendung sowie Verfahren zur Herstellung von
Faserstoffkomponenten und Papier.

Title (fr)
Composition fibreuse pour la fabrication du papier, papier obtenu et son utilisation, ainsi que le procédé de fabrication de la composition fibreuse et
du papier.

Publication
EP 0493726 A1 19920708 (DE)

Application
EP 91121344 A 19911211

Priority
DE 4042221 A 19901229

Abstract (en)
The processing of a fibrous composition, preferably of waste paper, is described, wherein particles of a thermoplastic are attached to the fibres,
without causing interference with the paper production on the paper machine. The fibrous material is preferably used for producing raw paper
for corrugated board. At the elevated temperatures in the machine for producing the corrugation for the corrugated board, the thermoplastic
agglomerates in the paper and leads to an improvement in the properties of the corrugation and of the corrugated board produced therewith.

Abstract (de)
Beschrieben wird die Aufbereitung einer Faserstoffkomponente, vorzugsweise aus Altpapier, bei der an die Fasern Teilchen eines Thermoplasten
angelagert werden, ohne daß diese die Papiererzeugung auf der Papiermaschine stören. Der Faserstoff dient vorzugsweise der Herstellung von
Wellpappenrohpapier. Bei den erhöhten Temperaturen in der Maschine zur Erzeugung der Welle für die Wellpappe agglomeriert der Thermoplast im
Papier und führt zu einer Verbesserung der Eigenschaften der Welle und der mit dieser hergestellten Wellpappe.
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